

تكلم عن نفسك بالانجليزي

المترجم: فيما يلي صيغة تكلم عن نفسك بالانجليزي

Hello, my name is [Your Name]. I am [your age] years old and I come from [your country/city]. I am excited to have this opportunity to introduce myself to you.

مرحباً، اسمي [اسمك]. عمري [عمرك] سنة وأنا من [بلدك/مدينتك]. يسعدني أن تتاح لي هذه الفرصة لأقدم نفسي لك.

I was born and raised in [your hometown]. Growing up, I was always passionate about [a hobby or interest], which has played a significant role in shaping who I am today. I come from a [small/big] family with [number of siblings], and we are very close.

لقد أكملت دراستي في [مدرستك/جامعتك]، حيث تخصصت في [تخصصك]. خلال فترة وجودي في [المدرسة/الجامعة]، شاركت في أنشطة مختلفة مثل [النوادي أو الألعاب الرياضية أو غيرها من الأنشطة]، مما ساعدني على تطوير مجموعة مهارات شاملة وشبكة قوية من الأصدقاء.

I completed my education at [your school/university], where I majored in [your major]. During my time at [school/university], I was involved in various activities such as [clubs, sports, or other activities], which helped me develop a well-rounded skill set and a strong network of friends.

لقد أكملت دراستي في [مدرستك/جامعتك]، حيث تخصصت في [تخصصك]. خلال فترة وجودي في [المدرسة/الجامعة]، شاركت في أنشطة مختلفة مثل [النوادي أو الألعاب الرياضية أو غيرها من الأنشطة]، مما ساعدني على تطوير مجموعة مهارات شاملة وشبكة قوية من الأصدقاء.

Currently, I am working as a [your job title] at [your company]. My role involves [brief description of your responsibilities]. I have been with the company for [number of years], and I enjoy the challenges and opportunities that come with my job.

وبالنظر إلى المستقبل، فقد حددت لنفسي بعض الأهداف الشخصية والمهنية. أطمح إلى [أهدافك المهنية] وأمل في [الترجمة: أي أهداف شخصية]. أنا ملتزم بالتعلم المستمر والتحسين الذاتي، وأبحث دائماً عن طرق للنمو والتطور في مجال عملي.

Looking ahead, I have set some personal and professional goals for myself. I aspire to [your career goals] and hope to [any personal goals]. I am committed to continuous learning and self-improvement, and I am always looking for ways to grow and develop in my field.

الترجمة:

In my free time, I enjoy [your hobbies]. These activities help me relax and recharge, allowing me to maintain a healthy work-life balance. I am also passionate about [any other interests or causes], and I try to stay involved in related activities and organizations whenever possible.

في وقت فراغي، أستمتع [بهواياتك]. تساعدني هذه الأنشطة على الاسترخاء وإعادة شحن طاقتي، مما يسمح لي [الترجمة: بالحفاظ على توازن صحي بين العمل والحياة]. أنا أيضاً متحمس لـ [أي اهتمامات أو أسباب أخرى]، وأحاول أن أبقى منخرطاً في الأنشطة والمنظمات ذات الصلة كلما أمكن ذلك.

Thank you for taking the time to learn a little about me. I am looking forward to getting to know you all better and working together. If you have any questions or would like to know more, please feel free to ask.

أشكركم على الوقت الذي أمضيته لتعلم القليل عني. وإنني أتطلع إلى التعرف عليكم جميعاً بشكل أفضل والعمل معاً. الترجمة: إذا كان لديك أي أسئلة أو ترغب في معرفة المزيد، فلا تتردد في طرحها.